
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Máslovice dne 8. 12. 2015 
 

Přítomni zastupitelé obce:  

Ing. arch. Čeněk Feix, Stanislav Koranda,  Ing. Vojtěch Poláček, Ing. Vladimíra Sýkorová, 

Mgr. Ludmila Szöllösová, Bc et Mgr. Kateřina Vojtíšková, PhD., Andrea Zoulová 

Nepřítomni: 0 

Veřejnost:   7    osob 

 

Zahájení: 19,35 hodin 

 

Zasedání zastupitelstva obce zahájila v 19,35 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále jen 

„předsedající“), která přivítala přítomné. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva obce bylo 

řádně svoláno. Konstatovala přítomnost 7 členů zastupitelstva obce (z celkového počtu 7 

členů) a prohlásila zastupitelstvo obce usnášeníschopné.  

 

1. Schválení programu 

Program byl vyvěšen sedm dní před schůzí. Předsedající předložila zastupitelstvu obce tyto 

změny programu:  

Doplnit: bod  Jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, připomínky k zápisu 

z minulé schůze. Doplnit další bod o možnosti „adopce“ stromů a další bod o kulturních 

akcích na příští rok. 

Změnit pořadí u bodů 3 a 4, rozdělit na dva body původní bod 6 Různé a diskuse.  

 

Navržený program ke schválení: 

    1. Schválení programu   

    2. Jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu z minulé schůze 

    3. Rozpočtové opatření č. 6 

    4. Přistoupení obce do DSO Údolí Vltavy  

    5. Projednání individuální žádosti o poskytnutí dotace na přeložení části dešťové kanalizace 

    6. Informace o čp. 16  

7. Informace o sázení stromů a možnost „adopce“ stromu formou finančního příspěvku na                                     

jeho údržbu 

    8. Schválení kulturních akcí na příští rok organizovaných obcí 

    9. Dotační možnosti pro obec v dalším období 

  10. Různé  

  11. Diskuse 

Návrh usnesení 1/6/15:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

2. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu z minulé schůze  

Předsedající určila zapisovatelkou Andreu Zoulovou. Jako ověřovatele zápisu navrhla Čeňka 

Feixe a Vojtěcha Poláčka. Kateřina Vojtíšková navrhla sebe. Pan Feix jí přenechal funkci 

ověřovatele zápisu.    

Návrh usnesení 2/6/15:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Vojtěcha Poláčka a Kateřinu 

Vojtíškovou.                            .  

Hlasování: PRO- 6, PROTI - 1, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  



 

Předsedající vyzvala zastupitele, aby podali připomínky k zápisu z minulé schůze. K. 

Vojtíšková upozornila na skutečnost, že v usnesení o volbě místostarosty není stanoveno 

datum, od kterého mu je přiznána odměna za výkon funkce. Předsedající navrhla revokaci 

usnesení č. 8/5/15 z 13. 10. 2015 v tomto znění:  

Zastupitelstvo zvolilo za neuvolněného místostarostu Stanislava Korandu s odměnou 4500,- 

za měsíc. Odměna bude poskytována od 14. 10. 2015. 

 

Další připomínka se týkala absence zápisu o protinávrhu K. Vojtíškové u rozpočtového 

opatření č. 5, který na zasedání nebyl přijat.  

Předsedající navrhla revokaci této části zápisu takto:  

K. Vojtíšková dává protinávrh v tomto znění: 

Par. 3315 (muzeum) – navýšit výdaje celkem o 9 tisíc Kč: služby + 10 tisíc Kč, materiál + 10 

tisíc Kč, nákup zboží k prodeji/propagační předměty – 11 tisíc Kč.  

Předsedající dala hlasovat o protinávrhu. Pro: 1 (K.Vojtíšková), Proti 4, Zdržel se – 1 (Č. 

Feix). Návrh nebyl přijat.  

Zastupitelstvo vzalo na vědomí připomínky a změny týkající se zápisu ze dne 13. 10. 2015.  

 

3. Rozpočtové opatření č. 6  

Paní účetní Klobouková přečetla návrh rozpočtového opatření č. 6 

Změny v příjmech:  

Pol. 1121 – navýšeno dle skutečnosti o 25 000 Kč (daňové příjmy). 

Pol. 1337 -  navýšeno dle skutečnosti o 3 152 Kč (svoz komunálního odpadu - KO) 

Pol. 1343 – navýšeno o 3 000 Kč (zábor VP) 

Pol. 1511 – navýšeno o 40 000 Kč (daňové příjmy – daň z nemovitosti) 

Pol. 4122 – navýšeno o 257 000 Kč (dotace přívoz) 

Par. 3421 – navýšeno o 15 000 Kč (platby za kurs keramiky) 

Celkově navýšené příjmy o 343 152 Kč. 

  

Výdaje:  

Par. 3341 – sníženo o 8 000 Kč (služby rozhlas, už nebude čerpáno) 

Par. 3723 – navýšeno o 40 000 Kč (svoz ostatních odpadů – tříděný, bioodpad) 

Par. 3745 – navýšeno o 45 000 Kč (veřejná zeleň, stromy) 

Par. 3745 – navýšeno o 15 000 Kč (sázení stromů – práce rypadlem + další) 

Celkově navýšené výdaje o 92 000 Kč. 

 

Návrh starostky: u par. 3341 snížit jen 6 000 Kč, u příjmů zvýšit o 60 000 Kč – dotace na 

stromy od ČEZ (smlouvu starostka podepíše ve čtvrtek). Vzhledem k tomu, že paní účetní 

potřebuje při zaúčtování vidět smlouvu, starostka vzala návrh na zvýšení příjmů z dotace ČEZ 

zpět a bude součástí dalšího rozpočtového opatření. Dotázala se účetní, jestli jsou ve výdajích 

zahrnuty správní poplatky za stavební povolení čp. 16 (25 tisíc Kč). Paní účetní odpověděla, 

že v tomto paragrafu je ještě dostatečná rezerva. K. Vojtíšková se dotázala, proč byly 

navýšeny výdaje na bioodpad. Účetní odpověděla, že paragraf na ostatní odpady byl 

překročen díky fakturám na svoz odpadu bioodpadu, z tohoto důvodu byl navýšen.  

 

Návrh usnesení 3/6/15:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje Rozpočtového opatření č. 6, tj. celkově navýšené 

příjmy o 343 152 Kč, celkově navýšené výdaje o 94 000 Kč.  

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0  

Usnesení schváleno.  



 

4. Přistoupení obce do DSO Údolí Vltavy 

Předsedající seznámila přítomné, které obce jsou členy DSO Údolí Vltavy, kdy byl založen 

(2007), za jakým účelem (ve stanovách Článek IV. Předmět činnosti). Na zasedání dne 12. 11. 

2015 zástupci členských obcí souhlasili se vstupem naší obce i obce Větrušice do svazku od 

1. 1. 2016. Členský příspěvek činí 10 Kč na osobu.  

 

Návrh usnesení 4/6/15:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje přistoupení Obce Máslovice do DSO Údolí Vltavy 

od 1. 1. 2016.  

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0  

Usnesení schváleno.  

 

5. Projednání individuální žádosti o poskytnutí dotace na přeložení části dešťové 

kanalizace 

Předsedající seznámila přítomné s žádostí a návrhem řešení, které podal pan J. Jeřábek. Týká 

se části dešťové kanalizace v ulici Vltavská. Pan Jeřábek podal dne 21. 11. 2015 na obecní 

úřad „Žádost o poskytnutí individuální účelové dotace“. Žádá o přeložení jedné vedlejší 

„větvě“, která ústí do jeho pozemku parc. č. 1/8 tak, aby mohl na pozemku zahájit výstavbu.  

Chce ji přeložit mimo svůj pozemek a navázat ji na jinou „větev“, která také vede v jeho 

pozemku (1/8). Celkové náklady na tuto akci odhaduje na 50 tisíc Kč a od obce žádá 

poskytnutí dotace na materiál ve výši 25 tisíc Kč z rozpočtu obce v příštím roce. Na dané 

téma proběhla diskuse, na které se řešily možnosti individuálního řešení situace i obecnější 

otázky spojené s odkanalizováním obce. . 

 

Poté dala předsedající hlasovat, jestli se žádosti pana Jeřábka má vyhovět.  

Návrh ke hlasování:  

Kdo je pro, aby se vyhovělo panu Jeřábkovi? 

Hlasování: PRO-  0, PROTI - 4, ZDRŽEL SE - 3. 

Na základě hlasování žádosti nebylo vyhověno. Návrh nebyl přijat.  

 

6. Informace o čp. 16 

Předsedající informovala o zahájení stavebního řízení na rekonstrukci hospody se sálem. Až 

uplyne 15 denní lhůta, stavební úřad vydá stavební povolení. Do stavebního povolení není 

zahrnuta přípojka plynu, bude se muset řešit v samostatném řízení, protože plyn je uložen 

v komunikaci, kterou vlastní Krajský úřad Středočeského kraje, jsou nutná další povolení, 

stavební řízení na rekonstrukci by se tím prodloužilo.  

Zastupitelé jednali s architekty, kteří zpracovali projektovou dokumentaci ke stavebnímu 

řízení o dalším pokračování spolupráce. Rekonstrukce čp. 16 bude veřejnou zakázkou a pro 

budoucí řádný výběr firmy zhotovitele je nezbytně nutné mít prováděcí projektovou 

dokumentaci s podrobným rozpočtem. Na zpracování by měli 2 m+ěsíce, po té by obec mohla 

vypsat veřejnou zakázku. 

 

Návrh usnesení 6/6/15 

Zastupitelstvo obce Máslovice souhlasí, aby prováděcí dokumentaci zpracovávali architekti 

z vítězného týmu architektonické soutěže za cenu 154 500 bez DPH a pověřuje starostku 

k podepsání smlouvy. 

Hlasování: PRO – 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 

Usnesení schváleno. 

 



7. Informace o sázení stromů a možnost „adopce“ stromu u hřiště formou finančního 

příspěvku na jeho údržbu 

 

Starostka informovala o výsadbě stromů kolem hřiště, která se uskutečnila 17. listopadu a  

které předcházelo odstranění pařezů a kořenů původních topolů pomocí bagru od pana 

Šťastného z Klíčan. O odvoz většiny z nich se postaral Jarda Filinger se svou Avií. Dva velké 

kořeny na místě, kde se pálí čarodějnice, zůstaly. Příští rok na jaře budeme řešit, co s nimi. 

V současné době jsou příliš velké na odvoz.  

Obecní úřad vyhlásil dobrovolnou brigádu na sázení stromů, které se zúčastnilo celkem 17 

občanů. Odborným poradcem byl Ing. Halík s kolegou. Pracovalo se od deseti hodin do pěti a 

podařilo se vysadit všech 23 stromů a 100 keřů. Dalších 63 keřů vysadila o několik dní 

později sama Andrea Zoulová. Všem, kteří se podíleli na této akci patří velké poděkování. 

Poděkování patří i paní Vojtíškové za zpracování a administrování žádosti o dotaci z nadace 

ČEZ a všem, kteří svým sportováním přispěli na její získání. Obdržíme 60 tisíc Kč. Tato 

částka z velké míry pokryje náklady na nákup stromů, keřů a úvazového materiálu včetně 

kůlů.  

Zastupitelé se dohodli, že chtějí dát možnost občanům (i komukoliv jinému) adoptovat 

konkrétní strom formou finančního příspěvku na jeho údržbu.   

Návrh starostky: dvě částky, jedna 1500 Kč a zájemce si může vybrat javor nebo lípu, druhá 

3000 Kč a může si vybrat oskeruši nebo dub šípák. Dále je možné se podílet buď polovinou 

částky nebo třetinou. „Adopce“ konkrétního stromu bude zapsána v kronice obce.   

Proběhla diskuse o tom, zda nebude listí ze stromů padat na hřiště a že je památná hrušeň 

shnilá. Starostka sdělila, že se památná hrušeň odborně ošetří. 

 

Návrh usnesení 7a/6/15 

Zastupitelstvo obce Máslovice souhlasí s přijetím dotace ve výši 60 tisíc Kč a pověřuje 

starostku k podepsání smlouvy s nadací ČEZ. 

Hlasování: PRO – 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno. 

 

Návrh usnesení 7b/6/15 

Zastupitelstvo obce Máslovice souhlasí s výší příspěvku 1500 nebo 3000 Kč na jeden strom 

nebo poloviční či třetinový podíl na těchto částkách. Finanční podpora bude využita údržbu 

stromů. 

Hlasování: PRO – 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno. 

 

8. Schválení kulturních akcí v příštím roce, které bude organizovat obec 

Návrh:  

23. 1.   Masopust se zabijačkou 3. 9. Vinobraní  

16. 4.   Šlápota   15. 10. Dýňování 

16. 7.   Lodě    22. 11. Tvoření betlému 

 

Návrh usnesení 8/6/15 

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržené akce. 

Hlasování: PRO – 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 1 

Usnesení schváleno. 

 

 

 



9. Dotační možnosti pro obec v dalším období 

 

Předsedající podala informaci o budoucích dotacích z MAS Nad Prahou. Čerpání dotací bude 

možné nejdříve na konci příštího roku či začátku dalšího. MAS bude mít finanční prostředky 

ze tří programů: IROP (Integrační operační program),OP Zaměstnanost a PRV (Program 

venkov). Témata z IROPu: Na kole do zaměstnání, škol a za službami, Formální i zájmové 

vzdělávání po celý život, Místa pro setkávání a řešení krizí, Žijí tady s námi, Investice do 

sociální ekonomiky. Témata z PRV: Do lesa za aktivním odpočinkem, Podporu na trhu 

zemědělských produktů, Podpora nezemědělských činností, Rozvoj zemědělského podnikání. 

Témata z OP Zaměstnanost: Sociální a komunitní služby nadosah, Neinvestice do podnikání, 

Prostor pro rodinu, zájmy i práci. 

Starostka zmínila i možné dotace na zateplení veřejných budov, především mateřských škol, 

kde je dotace 40% (s využitím fotovoltaiky 45%). Zatím zjišťuje, zda by vůbec obec na 

dotace „dosáhla“, záleží na podmínkách dotace.  

 

Zastupitelstvo obce Máslovice bere na vědomí informace o dotačních možnostech v období 

2014 – 2020 v rámci MAS Nad Prahou.   

 

10. Různé 

Starostka podala následující informace:  

8.1. Oprava mostu ve Vodochodech – rekonstrukce se prodlužuje do 30.6.2016. Starostka 

nedala souhlas, žádala vysvětlení, byla dodána pouze kopie žádosti na odbor dopravy, kde se 

jako důvod uvádí více bouracích prací. Starostka požádala firmu o navezení štěrku na polní 

cestu podél letiště (přislíbili). Také žádala o navýšení spojů, které by objížděly přes Postřižín 

(bez přestupování). Nevyhověno. Zástupci firmy telefonicky vysvětlovali, že stavbu převzali 

až na konci září a že se nemohla stihnout do zimy. Nemohou prý za tuto situaci, investorem je 

SÚS Středočeského kraje. Pokud bude slušné počasí, budou stavět, aby termín i zkrátili.  

8.2. Informace o činnosti MAS Nad Prahou 

8.3. Zpívání u stromečku 23.12. od 18 hodin.  

8.5. Veřejná schůze 29. 12. od 19,30 hodin.  

8.6. Světlo u zastávky na zkoušku, bude přemístěno na vyšší stožár.  

8.7 Nový jízdní řád bude platný od 13.12.2015 

 

11. Diskuse 

Diskuse o výpadku elektrického proudu v části obce, který způsobil výpadek plynového 

topení ve školce. Máme možnost požádat, aby se elektřina zálohovala z jiného transformátoru, 

aby při výpadku elektriky nedocházelo k výpadku topení ve školce. 

Kateřina Vojtíšková informovala: 

Kontrolní výbor se sešel 1x se Standou Korandou, udělal se zápis z 1. schůzky, 1.12. předala 

K.V. starostce k vyjádření a doplnění, na další schůzi předloží kontrolní výbor zápis. 

Diskuse o elektrických drátech, aby se upravili tak, aby nedocházelo při větru k výpadku el. 

energie. Jeden z návrhů, aby se udělala spirálová izolace, aby nedocházelo ke zkratům. 

 

Předsedající poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 21:20 hodin.  

 

 

Zapsala: Andrea Zoulová 

 

 

Ověřili:  Kateřina Vojtíšková, Vojtěch Poláček 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


